



<p>Reference: Top Com 009 2026</p> <p>Date: March 11<sup>th</sup>, 2026</p> <p><b>Dear Valued Customers,</b></p> <p><b>Subject:</b> Working hours during Eid Al Fitr Al Mubarak 2026.</p> <p>Greetings from ACT,</p> <p>On the occasion of Eid Al Fitr Al Mubarak, we would like to extend our sincere congratulations and best wishes to you and your families for a blessed and joyful Eid.</p> <p>Please be informed that Aqaba Container Terminal will continue its operations 24/7 throughout the Eid holiday without interruption, with the exception of the first day of Eid, during which operations will be temporarily suspended from 05:00 to 09:00 only.</p> <p>We kindly encourage our valued customers to proceed with the clearance and evacuation of their cargo during the Eid holiday period in order to avoid any potential container overstay charges.</p> <p>Kind regards,</p> <p><b>Aqaba Container Terminal</b></p>	<p>إشارتنا : Top Com 009 2026</p> <p>التاريخ : 11 آذار 2026</p> <p>السادة العملاء الكرام،</p> <p><b>الموضوع:</b> ساعات العمل خلال عطلة عيد الفطر المبارك 2026.</p> <p>تحية طيبة وبعد:</p> <p>بمناسبة قرب حلول عيد الفطر المبارك يسرنا أن نتقدم إليكم بأصدق التهاني وأطيب التمنيات لكم ولعائلاتكم بعيد سعيد ومبارك.</p> <p>يرجى التكرم بالعلم بأن شركة ميناء حاويات العقبة ستواصل عملياتها على مدار الساعة (7/24) خلال فترة العطلة العيد دون إنقطاع، باستثناء اليوم الأول من العيد، حيث سيتم إيقاف العمليات مؤقتًا من الساعة 05:00 صباحًا وحتى الساعة 09:00 صباحًا فقط.</p> <p>نهيى بعملنا الكرام العمل على تخلص وإخراج بضائعهم خلال فترة عطلة العيد، وذلك لتجنب أي رسوم إضافية ناتجة عن بقاء الحاويات فترات مكوث أطول.</p> <p>وأقبلوا فائق الإحترام والتقدير،</p> <p>شركة ميناء حاويات العقبة</p>
--	---



**From:** Nabeel Bani Salman [<mailto:nabelhani@act.com.jo>]

**Sent:** Wednesday, March 11, 2026 10:28 AM

**To:** Nabeel Bani Salman <[nabelhani@act.com.jo](mailto:nabelhani@act.com.jo)>

**Subject:** Working hours during Eid Al Fitr Al Mubarak 2026 / ٢٠٢٦ عطله عيد الفطر المبارك

Best regards,



Reference: Top Com 009 2026	إشارتنا : Top Com 009 2026
Date: March 11 <sup>th</sup> , 2026	التاريخ : 11 آذار 2026
Dear Valued Customers,	السادة العملاء الكرام،
Subject: Working hours during Eid Al Fitr Al Mubarak 2026.	الموضوع: ساعات العمل خلال عطلة عيد الفطر المبارك 2026.
Greetings from ACT,	تحية طيبة وبعد:
On the occasion of Eid Al Fitr Al Mubarak, we would like to extend our sincere congratulations and best wishes to you and your families for a blessed and joyful Eid.	بمناسبة قرب حلول عيد الفطر المبارك يسرنا أن نتقدم إليكم بأصدق التهاني وأطيب التمنيات لكم ولعائلاتكم بعيد سعيد ومبارك.
Please be informed that Aqaba Container Terminal will continue its operations 24/7 throughout the Eid holiday without interruption, with the exception of the first day of Eid, during which operations will be temporarily suspended from 05:00 to 09:00 only.	يرجى التكرم بالعلم بأن شركة ميناء حاويات العقبة ستواصل عملياتها على مدار الساعة (24/7) خلال فترة عطلة العيد دون انقطاع، باستثناء اليوم الأول من العيد، حيث سيتم إيقاف العمليات مؤقتًا من الساعة 05:00 صباحًا وحتى الساعة 09:00 صباحًا فقط.
We kindly encourage our valued customers to proceed with the clearance and evacuation of their cargo during the Eid holiday period in order to avoid any potential container overstay charges.	نهيي بعملنا الكرام العمل على تخليص وإخراج بضائعهم خلال فترة عطلة العيد، وذلك لتجنب أي رسوم إضافية ناتجة عن بقاء الحاويات فترات مكوث أطول.
Kind regards,	وأقبلوا فائق الإحترام والتقدير،
Aqaba Container Terminal	شركة ميناء حاويات العقبة

Aqaba Container Terminal (Pvt.) company  
King Hussein Bin Talal Street  
P.O. Box 1944 - Aqaba - 7710 - Jordan  
Telephone: +962(03)2091111  
Fax: +962(03)2039133

MANAGED BY  
APM TERMINALS



**Nabeel Bani Salman**  
**Customer Service & Export Officer**  
Aqaba Container Terminal - Jordan  
King Hussein Street - Aqaba 77110  
Office +962 3 2091224 Fax +962 3 2039133  
Mobile +962 775441224  
**Your Gateway to Jordan & Beyond**  
[www.act.com.jo](http://www.act.com.jo)

ACT Communication Matrix:-

English: <https://www.act.com.jo/en/contact-us/contacts>

Arabic : <https://www.act.com.jo/ar/contact-us/contacts>

